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Afdeling nr. 1     Beliggenhed: Apotekervænget 

Referat af afdelingsmødet den   6 / 9 - 2023 

  

Så mange beboere deltog: Antal boliger   7        Antal personer    9 

 

Fra administrationen deltog: 

Andre der deltog: 

Anni Juhl  

Poul Lyngkilde fra Hovedbestyrelsen 

 Formand: Heidi Rasmussen bød velkommen 

 

 

1 Valg af dirigent Vivi Lindberg Larsen 

 

2 Fremlæggelse af beret-

ning  

 

 

Heidi Rasmussen fremlagde beretningen. 

 

Der har været problemer med radiatorer i flere boliger, nogle er blevet skiftet 
p.g.a. vandskade, Heidi har noteret hvem der stadig har gamle radiatorer.  
 

Der har været opstillet en have container i afdelingen en uge før Sct. Hans og 
ugen ud efter og igen i uge 41 og 42, det samme for 2023 

 

Beretningen blev godkendt. 
 

3 Bestyrelsens oplæg for 

2024 

 

Der er pt ingen planer for vedligeholdelse, Bestyrelsen tjekker op på vedligehold 

ved rundgang. 

 

Der er fortsat kræmmer-/loppemarked i afdelingen en gang årligt. 

 

4 Budgetter for 2024 og 

regnskab for 2022 

Jan Mortensen gennemgik budgettet 

 

Budgettet blev godkendt. 

5 Indkomne forslag Der var ingen forslag. 

 

   

   

6 Valg af formand På valg var: Heidi Rasmussen, Apotekervænget 9 

 

Nyvalgt: Heidi Rasmussen, der var ingen modkandidater 

7 Valg af medlemmer til 

afdelingsbestyrelsen  

På valg var: Susanne Petersen, Apotekervænget 11 

 

Nyvalgt: Susanne Petersen, der var ingen modkandidater 

 

8 Valg af suppleanter til 

afdelingsbestyrelsen 

På valg var: Betina Kock 

 

Nyvalgt: Betina Kock 

 

9 Evt. Hvem har besluttet at Lis i nr. 3 har fået skiftet radiatorer og at en radiator er 

fjernet i det store værelse. Jan foreslog at afdelingsbestyrelsen vil holde møde 

med Jan Mortensen og Allan Christensen for at finde ud af det. 

 

Heidi foreslog at der bliver holdt en gadefest/kom-sammen-fest – evt. et festud-

valg 

 

Der er tvivl om hvad afdelingen får for den vedligeholdelse som de betaler for, det 

gav Jan Mortensen svar på. 
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Bliver der fjernet ukrudt på fortov foran boligen af NAB? I 2024 må NAB’s gård-

mænd ikke bruge sprøjtemidler mere. Der skal indføres i afdelingens ordensregler 

at hver enkelt beboer selv skal holde fortovet ud for lejemålet. 

 

Japansk pileurt gror uhæmmet ud for nr.6 – Bjarne Bladt har været 2 gange og 

sprøjtet, dette har ikke hjulpet – Allan Christensen tager kontakt til Bjarne. 

 

Afdelingsbestyrelsen vil følge op på om beboere holder deres kælderskakte, riste 

og lyskasser rene, så vi ved skybrud kan undgå vand i kælder. 

 

Der skal strammes op på oprydning i haver/forhaver i form af græsslåning, hæk-

klipning og fjernelse af ukrudt, der vil blive sendt sedler rundt. 

 

Nyt grus i nr. 16, det skal tages op på et afdelingsbestyrelsesmøde hvordan og 

hvorledes det skal gøres. 

 

Udskiftning af hække ved forskellige boliger, der er for flere år siden besluttet at 

der, hvor der er gamle hække, kan beboer selv grave op og plante nye. 

 

   

 

Referent: Anni Juhl 

     

 
Afdelingsbestyrelsens sammensætning består nu af: 
 

Navne             Valgperiode: 

Formand:  

Heidi Rasmussen 

Apotekervænget 9 

 

 2023-2025 

Bestyrelsesmedlem: 

 

  

Susanne Petersen, 

Apotekervænget 11 

 

 2023-2025 

Kai Kock 

Apotekervænget 7 

 

 2023-2024 

 

 

  

Suppleanter:  

 

 

Betina Kock 

Apotekervænget 7 

 

  

  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Afdelingsbestyrelsen 


